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Rapport til kommunestyret 18.02.21 
- Løyvingar frå næringsfondet 2019 

 

Oversikt og synleggjering av tilsegn om løyvingar gjort frå næringsfondet i 2019. Førespurnad vart 

sendt alle løyvingsmottarar 09.11.20 med svarfrist 15.12.20. Ny oppmoding vart sendt 16.12.20. 

 

I denne oversikten finn ein: 

1. Evt. kommunale fellestiltak som har motteke løyving, med kort statuskommentar. 

2. Evt. private tilskotmottakarane som har motteke løyving, samt deira eigne rapportar. 

 

 

1. Kommunale fellestiltak 

Det vart ikkje gjeve løyvingar til kommunale tiltak i 2019. 

 

2. Tiltak i regi av privatpersonar og private føretak. 

Testlab Vest AS 

Frank Stian Steinsland 

Ole A Heimdal, tilsegn om løyving gjeve – løyving ikkje motteke. 

 

Følgande spørsmål vart sendt dei som hadde fått løyvd midlar: 

a) Har du motteke løyvd stønad? 

b) Kva er status for prosjektet ditt pr. 15.12.20? 

c) Var det viktig for prosjektet ditt at du fekk stønad frå næringsfondet? Evt. på kva vis? 

d) Korleis vurderer du framtidsutsiktene til prosjektet/verksemda di? 

 

 

Frank Stian Steinsland 
Det er ikkje motteke svar frå løyvingsmottakar. 

Tilsegn om tilskot/lån 

Kr. 2 430 900,- i tilskot 

Føremål 

Ny driftsbygning 

Har du motteke løyvd stønad? 

Ja 

Kva er status for prosjektet ditt pr. 16.11.19? 

Bygning er tatt i drift og der er full produksjon. Me held på med ei jamn auke i besetning som vil ta 
1-2 år vidare før ein har fullt utnytta kapasitet. I forbindelse med dette ser me behov for å auka 
mjelkekvota. 

Var det viktig for prosjektet ditt at du fekk stønad frå næringsfondet? Evt. på kva vis? 
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Denne stønaden var heilt avgjerande for å kunna bygga og satsa i det heile. Me er svært takksame 
for dette. 

Korleis vurderer du framtidsutsiktene til prosjektet/verksemda di? 

Me ser at verda generelt og Noreg treng å optimalisera og auka matvareproduksjon.  
Sjølvforsyningsgraden er særs viktig, det har ulike kriser som oppstår vist sårbarheiten i. Med 
kommunen vår i ryggen jobbar me kvar dag for å bidra til god og trygg matvareproduksjon. 
Me har som mål å invitera dykk på omvisning her, men Corona har foreløbigt satt ein stoppar for 
det, men de er hjertelig velkomen den dagen me har anledning til å invitera til besøk for å visa kva 
me med støtte frå dykk har fått til. 
 
Me har opplevd interessa for prosjektet vårt utover kommunegrensene og nyttar sjansen då til å 
oppmuntra andre som vil satsa og be dei be sin kommune sjå til Modalen vedrørande modig 
satsing og støtte. 

 
 

 

Testlab Vest AS (sendt e-post 09.11.20) 
Svar motteke. 

Tilsegn om tilskot/lån 

Kr. 70 000,- i tilskot og kr. 70 000,- i lån 

Føremål 

Investering i maskinar og utstyr. 

Har du motteke løyvd stønad? 

Tilskot er utbetalt. Rest lån til utb: kr. 29 000,- 

Kva er status for prosjektet ditt pr. 16.11.19? 

Status for prosjektet:  
Utstyret blir brukt som forespegla. Testing utført med dette utstyret står i 2020, for ca 30% av 
omsetningen ved Testlab Vest. 
Me har bak oss ein eventyrlig vår og sommar i 2020 og har delar av året sysselsett 3 personar. 
Omsetningen er nesten dobla i 2020, samanligna med 2019. Det viser at forretningside, drift og 
investeringar har vore fornuftige. Dette er me stolte av å få til i eit år der Korona epidemien har 
ført til problem for andre bedrifter 

Var det viktig for prosjektet ditt at du fekk stønad frå næringsfondet? Evt. på kva vis? 

Modalen Næringsfond sine lån og tilskuddsordningar har vore heilt avgjerande for å få dette 
til. Kapitalbehovet var rett og slett for stort til at dette kunne realiserast av Testlab Vest utan 
støtte frå Modalen Næringsfond. Rekneskapsåret 2018 som var første året Testlab Vest var i 
drift, viste eit underskudd. Det er ikkje uvanleg at ei bedrift går med underskudd første året, 
men det var bortimot umulig å få lån i bank i 2019. 
Regnskapet for 2019 viser overskudd og det har ført til at banklån ikkje er noko problem for 
Testlab Vest lenger. 

Korleis vurderer du framtidsutsiktene til prosjektet/verksemda di? 

Me har i 2020, flytta inn i «nye» lokale og har med det fått meir effektiv drift. 
Me ser aukende oppdragsmengde og kundane virkar fornøygd med prisnivå og kvaliteten på 
vårt utførte arbeid 

 


